
 

Vážení spoluobčania, 
 

     vzhľadom k otázkam od viacerých z Vás dávam do pozornosti informácie ohľadom ďalšieho 

postupu k sprevádzkovaniu  kanalizácie v našej obci. 

  V prvom rade by som chcel kanalizáciu rozdeliť do troch častí: 

 

- Prvou časťou sú Stoky Východ a Juh, ktoré boli vybudované do roku 2009 (stará časť) 

- Druhou časťou je Stoka Západ – vybudovaná v roku 2023 (nová časť)  

- Treťou časťou je samostatná čistička odpadových vôd (ďalej len „ ČOV“)  

 

     Po dobudovaní ČOV v roku 2023 Východoslovenská vodárenská spoločnosť a. s. začala 

prípravné konanie ku kolaudačnému procesu a sprevádzkovaniu tohto zariadenia. Zároveň 

požiadala obec o prípravu podkladov  ku kolaudácii  starej časti kanalizácie. Zo strany obce bola 

zadaná požiadavka na porealizačné zameranie tejto kanalizácie a požiadavky na záväzné 

stanoviská od dotknutých subjektov, ktoré od obce požadoval Okresný úrad Humenné,  odbor 

životného prostredia. 

 

     Celý proces kolaudácie starej časti  spolu s ČOV  by mal byť ukončený v prvej polovici 

mesiaca apríl 2024. Po vydaní kolaudačného rozhodnutia  bude možné zahájiť budovanie 

prípojok pre jednotlivé domácnosti. O postupe podávania žiadostí o pripojenie a budovaní 

prípojok Vás budem včas informovať. 

 

     Nová časť kanalizácie je v súčasnosti v procese odovzdávania stavby, prípravy 

porealizačného zamerania a dokumentov k zabezpečeniu kolaudačného procesu. Celý proces 

kolaudácie by mal byť ukončený do konca mesiaca jún 2024.  

 

     Po vydaní kolaudačného rozhodnutia bude možné  realizovať prípojky k domácnostiam  aj 

v tejto časti kanalizácie.  

 

     V ďalšom bode by som sa chcel vyjadriť k úpravám ciest po realizácii výstavby kanalizácie. 

Celá výstavba kanalizácie v Obci Brekov vychádza z projektovej dokumentácie, ktorá bola 

vyhotovená v rokoch  1995 – 1997, preto niektoré časti kanalizácie z dôvodu uloženia iných 

inžinierskych sieti  (plyn, voda) museli viac zasahovať do miestnych komunikácií, s čím pôvodný 

finančný rozpočet nepočítal. Z uvedeného dôvodu nebolo možné uviesť všetky miestne 

komunikácie do pôvodného stavu. 

 

     Na neopravené úseky miestnych komunikácií sa snažíme získať finančné prostriedky z iných 

fondov a uviesť ich čo najskôr do vyhovujúceho stavu.  

 

     Na dobudovanie kanalizácie v obci sme všetci čakali viac ako dve desaťročia. Konečne sa 

nám podarilo získať finančné prostriedky na dobudovanie, ale všetko sme museli zrealizovať 

v extrémne krátkom čase. Na výstavbu novej časti bolo stanovených 300 dní a my sme ju museli 

zrealizovať za 3 mesiace z dôvodu, aby sme neprišli o finančné prostriedky z eurofondov vo 

výške 1. 035.521,98 EUR.        

 

     Výzvy sme sa nezľakli, stavbu sme zrealizovali preto Vás chcem požiadať o trpezlivosť pri 

obmedzeniach na miestnych komunikáciách. Po dobudovaní prípojok sa budeme snažiť získať 

finančné prostriedky  na komplexnú rekonštrukciu miestnych komunikácií v častiach, kde 

prebiehala výstavba obecnej kanalizácie.   

 

     Verím, že do konca tohto kalendárneho roka sa nám podarí sprevádzkovať prevažnú časť 

obecnej kanalizácie a zlepšiť tak prístup k životnému prostrediu v našej obci a zvýšiť životnú 

úroveň všetkých obyvateľov obce.  

 

            Ing. Radoslav Nemec 

                                                                                                                        starosta obce 


